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Abstract (en)
The assembly (10) has a storage container (12) for storing a cosmetic product, and a dispensing member (14) e.g. pump, for dispensing the product.
A massage and cosmetic product application device (16) includes a fixed support (24) that is fixed relative to the container, and peripheral massage
members e.g. peripheral projections (26), connected to the fixed support. A central support (28) is moved relative to the fixed support, and actuates
the dispensing member. Central massage members e.g. central projections (30), of the application device are connected to the central support.

Abstract (fr)
L'ensemble (10) de massage et de distribution d'un produit cosmétique comprend : - un récipient (12) de stockage du produit cosmétique, -
un organe (14) de distribution du produit cosmétique stocké dans le récipient (12); - un dispositif (16) de massage et d'application du produit
cosmétique. Le dispositif (16) de massage et d'application comprend : - un support fixe (24) fixe par rapport au récipient (12) ; - des éléments (26)
de massage périphériques liés au support fixe (24) ; - un support central (28) mobile par rapport au support fixe (24) et apte a actionner I'organe de
distribution (14) ; - des éléments (30) de massage centraux liés au support central mobile (28).
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